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Tisztelt Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság! 
 
 
Mellékelten beterjesztem a Szekszárd Kórház Sportkör szakmai beszámolóját, valamint a 
jövőre vonatkozó terveinek bemutatását. Az ülésen az egyesület képviselője meghívottként 
jelen lesz, ahol lehetőség nyílik további kérdések megvitatására. 
 
Kérem a Tisztelt Bizottságot szakmai beszámoló megtárgyalására és határozathozatalra. 
 

Szekszárd, 2022. március 1. 

 

 

Murvai Árpád   
                   Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság elnöke 
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Határozati javaslat 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata  

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 
…./2022. (III. 8.) határozata 

a Szekszárd Kórház Sportkör működéséről és terveinek bemutatásáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII.23.) önkormányzati 
rendelet 1. számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pont 6. alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 
 

1. jóváhagyja a Szekszárd Kórház Sportkör szakmai beszámolóját; 

 

Határidő: 2022. március 8. 

Felelős:  Murvai Árpád Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság elnöke 

 

2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó tervek 

megvalósításához sok sikert kíván; 

 

Határidő: 2022. március 8. 

Felelős:  Murvai Árpád Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság elnöke 

 

3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan is keressen pályázati 

lehetőségeket működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez. 

 

Határidő: 2022. március 8. 

Felelős:  Murvai Árpád Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság elnöke 
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A Szekszárd Kórház Sportkör 2021. évi beszámolója 
 
A Szekszárd Kórház Sportkör 2021-ben is folytatta tevékenységét. Sportkörünknek két 
szakosztálya van. 
A Természetjáró és a Vívó szakosztály céljainak megfelelően működött. A Természetjárók 
számos kúrát szerveztek, a Vívó szakosztály lehetőséget biztosított a Vívás választó gyermekek 
sportolásához. A támogatásnak köszönhetően felszerelésünket felújítottuk, és az edzéseket 
változatlanul Dienes Valéria Általános Iskola tornatermében tartottuk.  
A Covid-19 járvány aktuális állapotához igazítottuk a tevékenységünket, és ennek  megfelelően 
működtünk, és működünk jelenleg is. 
Működésünk anyagi hátterét az országos szakmai pályázatok és  Szekszárd város 
önkormányzatának támogatása biztosította. 
A járvány miatt, mivel a tagok nagy része nyugdíjas és iskoláskorú, a közgyűlést későbbre 
halasztottuk. Az elnökségi üléseket digitális formában tartottuk meg.  
A Természetjáró  és Vívó szakosztály beszámolóját mellékelten küldjük, valamint a sportkör 
anyagi gazdálkodásának beszámolóját is. 
A fentieket figyelembe véve működésünk 2021-es évben szabályszerű és jogszerű volt és a 
kitűzött sportolási céloknak megfelelt. 
 
 
            Dr. Vastag Oszkár 
      Szekszárd Sportkör Elnöke 

 
Rövid beszámoló a Kórház Sportkör gazdálkodásáról 

 
A Szekszárd Kórház Sportkör 2020. évi gazdálkodásának eredményeként 2020. december 
végére  a Vívószakosztály 1.137,7 e Ft-tal a Természetjáró szakosztály  1.238,6 e Ft-tal 
rendelkezett. A  Sportkör tehát együttesen 2.376,3 e Ft-tal zárta az évet.. 2020.év során az 
előző évekhez viszonyítva lényegesen több bevételünk keletkezett (Vívószövetség 
támogatása, MTSZ támogatás, EFI Iroda elszámolása a természetjárók felé, Önkormányzati 
pályázaton nyert bevétel, tagdíj bevétel, tagi támogatás). 
2021. év még nem lezárt év. A vívószakosztály a Magyar Vívószövetségtől kapott mintegy 606 
e Ft támogatást, ezen túlmenően  ez ideig a szakosztályok  tagdíjbevételeiken kívül  más 
bevétellel nem igazán számolhattak. Az év során jelentősebb kiadásunk   sem volt. Bár még az 
évnek nincs vége de nagyságrendileg az előző évihez hasonló pénzeszközzel rendelkezik a 
Sportkör. 
 
                                                                     Hóf Julianna 
                                                               Felügy biz. vezetője                 
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Szekszárd Kórház Sportkör 
vívószakosztály 

2021. év beszámoló 
 

1. Általánosságban: 
A vívószakosztály 1953-tól működik folyamatosan Tolna megyében. Tolna megye vívósportját 
a háttérmunka jellemzi. A vívószakosztály a szekszárdi Dienes Valéria Általános Iskola 
tornatermében tartja edzéseit, 2015-ben hetente kettőt, majd 3 éve heti 3 edzéssel.  
 
Az edzések alatt a fiatalok megismerkedhetnek a tőr, párbajtőr és kardvívás alapszabályaival, 
valamint a fegyverek használatával. Az utóbbi években a tőrképzés kapott hangsúlyt.  
A fiatalok nagyjából 3-4 hónap alatt elérhetnek egy olyan tudásszintre, amikor már egymással 
vívhatnak. Fontos tudni, hogy Tolna megye egyetlen „vívóműhelye” Szekszárdon van. A 
tanítványok létszáma változó. 
 

Az egyesületben dolgozó szakoktatók, szakedzők lelkesedéssel végzik az oktatói 
munkát és azon dolgoznak, hogy a vívás életben maradjon a megyében. AZ edzők létszáma: 2, 
és egy segítő korábbi vívó kapcsolódott be az oktataói munkába 

 
 Az eredményes működést segítette a MVSZ sportágfejlesztési pályázati rendszere is.  

2013- ban a kormány a 16 kiemelt sportág közé emelte a vívás is. Ennek köszönhető az is, hogy 
a 2013-tól kezdődően a vívóműhelyek számára támogatási rendszert alakított ki. Mi több 
alkalommal kaptunk működéshez, fejlesztéshez támogatást. 
 
2015-ben 1 350 000 Ft–ot. 
2016-ban 1 100 000 Ft + 406 000 Ft az iskolai vívóprogramra 
2017-ben 750 000 Ft  felsővezeték kiépítése a vívóteremben 
  420 000 Ft + 259 000 Ft iskolai vívóprogram 
2018-ban 592 000 Ft + 45 000 Ft iskolai vívóprogram 
2019-ben 450 000 Ft + 45 000 Ft iskolai vívóprogram  
2020-ban  706 000 Ft  

 
Ezekkel a támogatásokkal frissíteni, korszerűsíteni tudtuk a vívóeszközöket, a ruhákat, a 
fejvédeket, a fegyverek cseréje megtörtént. Több fejlesztést tudtunk megvalósítani. (gépek, 
felsővezeték, szekrények stb. ) Ez mellett pedig a szakosztályi működésre is sokat fordítottunk. 
A terembérletek viszont jelentősen megemelkedtek.   
 
2. Működés/pénzügyi helyzet: 
Kiegyensúlyozott volt a szakosztály pénzügyi helyzete is, mindent az előírásoknak megfelelően 
használtunk fel a pénzeket, a támogatások összegeit. Az októberi banki állás megközelítően 
2 700 000 Ft os pénzügyi tartalékot jelent.  Minden évben a műhelytámogatásra kapott 
pályázati összeget alaposan megtervezve próbáljuk beosztani.  
A tagdíjak az alapvető költségeket fedezték, a pályázati összegekkel időben és pontosan 
elszámoltunk.  
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3. 2020/21.versenyek és események: 
2020 ban is részt vettünk a budapesti City Kupa versenysorozatban. Itt majdnem minden 
hónapban indítottunk a szekszárdi versenyzőkből. Ezek a sorozaton egyik vívónk (Lambert 
Barna) a kadet korcsoport első helyezettje lett. 2020 ősszel  
2020. őszén a Szakképzési Centrumban a Kadét osztályban kezdődött el vívásoktatás, Ezt 
szakkör formájában tartja Garay Előd, mely azóta is zajlik.  
A Covid járvány miatt több szünetre is kényszerült az oktatás. A 9H kadét osztály  
nem tudta befejezni a teljes évet.  
2021. júniusában vívótábort tartottunk, melyen 10 fő vett részt. 
2021. szeptemberben – a toborzásoknak köszönhetően – nagy létszámban jelentkeztek a 
vívásoktatásra gyerekek. Októberben 22 fő volt a létszámunk a kezdő csoportban. 
A Haladók és a középhaladók összesen 17 fő volt.  
A szakosztály életében talán ez a létszám a legnagyobb!  
Fontos feladatunk a vívószakosztály működésének fenntartása, a fejlesztése.  
Elsődleges cél, hogy a minél több kisgyerek ismerje meg a vívást!  Belőlük kiválasztani a jobban 
teljesítőket és őket tovább képezni.  
További célunk, hogy a haladó korcsoport vívóit vidéki versenyekre elvigyük, és hogy sikerüljön 
belekapcsolódni a rendszeres versenyeztetésbe és eredményesen szerepeljünk. 
 
                       Garay Előd 

     szakosztály-vezető  

Természetjáró szakosztály  
2021.évi beszámolója 

 
2021 év elején életben lévő szabályok miatt a Bartina-túra a megszokott módon zajlott. 
Online kellett jelentkezni és okos telefonnal igazolni, hogy valaki teljesítette az általa 
kiválasztott távot.  Az online módszer nem mindenki számára elérhető, ezért regisztráció 
nélkül is részt vettünk, többször januárban, februárban az egyébként közkedvelt 
rendezvényen. 
 A csapatépítésnek is jó farsangi rendezvény és a TMTSZ közgyűlése is elmaradt, de 
betartva a létszám korlátolt többször kimentünk a természetbe, rövidebb-hosszabb 
túrákat tenni. Ilyen volt a Szekszárd-Szálka, Óbánya és környéke, Szekszárdi domság, 
Lengyel, Anna-fürdő, Hosszúhetény- Zengő. Ez áprilisban volt, akkor nyílik a bánáti 
bazsarózsa és, hogy több kinyílott virágot lássunk, ezért megismételtük ezt a rútár egy 
kicsit más útvonalon. Következett Császártöltés-Hajósi pincék. Majd május végén Úzd és 
környéke.  
Nyár elején Badacsonytomajon töltöttünk egy hetet,túrákat,fürdőzéssel. Nyáron jártunk 
még Pécs környékén a Mecsekben, Máriakéménden, Óbányán és a Szekszárdi 
Dombságban. A 40. TOTAKIV rendezvényen 2 csapattal vettünk részt, Miszlán. Nyár 
végén Zselic volt Óbánya, Várdomb- Szőlőhegy, Szekszárdi domság, kegyeleti túra a 
Fekete-kúthoz, Feked-Ófalu. A terveink közt szerepel még Tatán a „vadlúd sokadalom” 
és persze közben Vértesszőlős. A decemberi hónapokban egy-két havas kirándulás. 

 
       Loridon Angéla     
       Szakosztály-vezető 


